
 
 

 
Interpellation om konsekvenser av Region Gävleborgs 
bolagisering av hälsocentraler 
 
Region Gävleborg har fattat beslut om bolagisering av våra hälsocentraler. 
Socialcheferna i länets kommuner har gått ut med en gemensam skrivelse 
där de framför farhågor om vilka konsekvenser detta kan få för 
verksamheten. Med anledning av detta och den diskussion som förts i 
regionen vill vi av majoriteten ha svar på följande frågor: 
 

- Har dialog förts med Gävle Kommun om vilka konsekvenser detta får för 
kommunen och våra medborgare?  

- Delar majoriteten socialchefernas bedömning? 
- Vilka konsekvenser ser majoriteten att beslutet kan få? 
- Hur kommer kommunen att agera för att minska negativ påverkan på 

kommunens verksamhet och medborgarnas situation? 
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